
Protokół 
z wspólnego posiedzenia 
Komisji Rewizyjnej 
oraz  
Komisji Oświaty, Kultury, Kultury fizycznej, Zdrowia, 
Spraw socjalnych oraz Porządku Publicznego 
z dnia 6 grudnia 2022 r. 



Protokół 
ze wspólnego posiedzenia 
Komisji Rewizyjnej pod przewodnictwem Waldemara Pałysa – 
Wiceprzewodniczącego Komisji. 
oraz 
Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych oraz 
Porządku Publicznego pod przewodnictwem Waldemara Pałysa – 
Przewodniczącego Komisji  
z dnia 6 grudnia 2022 roku. 

Obecni na posiedzeniu Członkowie Komisji: 

We wspólnym posiedzeniu Komisji w dniu 6 grudnia 2022 roku udział wzięło: 

- 5 członków Komisji Rewizyjnej, w tym Radny p. Edward Podbielski uczestniczył 
zdalnie. 

- 7 członków Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych 
oraz Porządku Publicznego. 

Posiedzenie odbyło się z możliwością wykorzystania środków porozumiewania się na 
odległość. 

Spoza Komisji udział w posiedzeniu wzięli: 
1.  Z-ca Burmistrza Miasta – p. Daniel Choinka. 
2.  Skarbnik Miasta – p. Anna Wilczyńska. 
3.  Pracownik Urzędu Miasta – p. Renata Subda. 

Proponowany porządek obrad: 
1.  Otwarcie posiedzenia oraz ustalenie porządku obrad. 
2.  Projekt budżetu na 2023 r. - analiza i wypracowanie wniosków. 
3.  Rozpatrzenie i zaopiniowanie materiałów na XLIII sesję Rady Miasta. 
4.  Sprawy różne. 

AD 1 

Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys dokonał otwarcia posiedzeń Komisji 
Rewizyjnej oraz Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych 
oraz Porządku Publicznego Rady Miasta Ostrów Mazowiecka w dniu 6 grudnia 2022 r. Po 
przywitaniu zebranych i stwierdzeniu quorum przedstawił porządek obrad poszczególnych 
posiedzeń. Każda Komisja odrębnie przyjęła porządek obrad bez uwag. 

AD 2 

Projekt budżetu na 2023 r. - analiza i wypracowanie wniosków. 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska poinformowała o planowanej sumie dochodów 
oraz wydatków na 2023 r. Omówiła również deficyt a także przedstawiła autopoprawki, 
które zostaną  przedstawione Radnym przed najbliższą sesją 

Radny p. Mieczysław Szymalski zapytał jaka jest całkowita kwota zadłużenia miasta. 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska odpowiedziała, że kwota zadłużenia to ponad 
41 mln zł. Zaznaczyła, że podjęcie uchwały czyszczącej pozwoli zmniejszyć kredyt  
o 3 mln 300 tys. zł. Skarbnik Miasta poinformowała, że na wszystkie inwestycje w mieście 
została przeznaczona kwota w wys. 31 mln 700 tys. zł. 

Radny p. Henryk Wilczewski poruszył temat finansowego wspomagania grup 
sportowych w mieście. Przypomniał, że tylko jeden klub sportowy otrzymał pomoc 
finansową od miasta a mimo tego kluby, które nie otrzymały pomocy osiągają większe 
sukcesy. Stwierdził, że każdy klub powinien dostać identyczną sumę na funkcjonowanie. 



Zauważył, że przez półtora roku od momentu rozstrzygnięcia konkursu klub, który jest 
wspierany przez miasto powoli zaczyna zanikać. Poinformował, że konkretne grupy 
wiekowe przestają istnieć a coraz to więcej dzieci przechodzi do klubu, który utrzymuje się 
bez pomocy miasta. Powiedział, że koszty wyjazdów grup starszych są wysokie i jest to 
problem jeśli dany klub nie posiada wsparcia finansowego. Stwierdził, że możliwa jest 
pomoc także dla klubu KS Ostrovia jeśli miasto zwiększyłoby kredyt o 200 tys. zł. i 
przeznaczyło te środki na rozwój młodzieży. 

Radna p. Anna Krajewska zapytała czy Radny Wilczewski nie obawia się, że w 
ramach konkursu środki te zostaną przekazane temu samemu klubowi sportowemu co 
półtora roku temu. 

Radny p. Henryk Wilczewski odpowiedział, że konkurs, który ma się odbyć za półtora 
roku powinien wyglądać tak, że każdy z klubów dostaje taką samą sumę na rozwój. Radny 
ocenił, że kluby które są wytworzone na siłę, bez chęci dalszego rozwoju nie przetrwają. 

Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys powiedział, że sport w mieście jest 
bardzo wspomagany. 

Radny p. Michał Kacprzak powiedział, że przed ogłoszeniem konkursu klub  
KS Ostrovia funkcjonował najdłużej ze wszystkich i na ten moment ma najlepsze 
osiągniecia. 

Radna p. Ewa Orzechowska zapytała czy w przyszłym roku, któraś ze szkół planuje 
remont i jakie środki zostaną na to przeznaczone. 

Z-ca Burmistrza p. Daniel Choinka odpowiedział, że na ten moment żadna ze szkół 
nie zaplanowała dużych remontów. 

Radny p. Henryk Wilczewski złożył wniosek do Komisji o zwiększenie kredytu miasta 
o 100 tys. zł z przeznaczeniem kwoty na organizację pozarządowe a konkretnie na rozwój 
sportu w mieście. 

W związku z powyższym Przewodniczący  p. Waldemar Pałys poddał pod 
głosowanie wniosek Radnego p. Henryka Wilczewskiego o zwiększenie kredytu miasta o 
100 tys. zł. z przeznaczaniem kwoty na organizacje pozarządowe a konkretnie na rozwój 
sportu w mieście. 

Komisja Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych oraz 
Porządku Publicznego w głosowaniu: 

3 głosami „za”, 3 głosami „przeciw” oraz 0 głosów „wstrzymujących się” nie 
zaopiniowała pozytywnie przedstawionego wniosku. 

Komisja Rewizyjna w głosowaniu: 

2 głosami „za”, 2 głosami „przeciw” oraz 0 głosów „wstrzymujących się” nie 
zaopiniowała pozytywnie przedstawionego wniosku. 

Więcej głosów nie było. 

AD. 3 
Rozpatrzenie i zaopiniowanie materiałów na XLIII sesję Rady Miasta. 

Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej na 2023 r. 

Komisja Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych oraz 
Porządku Publicznego: 

Komisja w głosowaniu 3 głosami „za”, 3 głosami „przeciw” oraz 0 głosów 



„wstrzymujących się” nie zaopiniowała pozytywnie projektu uchwały  
w przedstawionym kształcie. 

Komisja Rewizyjna w głosowaniu 3 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” oraz 2 głosami 
„wstrzymującymi się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w przedstawionym kształcie. 

Podjęcie uchwał:  
a) w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022 r. 
b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ostrów Mazowiecka 
na lata 2022-2035. 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska omówiła zmiany w budżecie oraz ich przyczynę. 
Poinformowała także o wprowadzanej autopoprawce, która zostanie przedstawiona 
Radnym przed najbliższą sesją Rady Miasta. Przedstawiła również nowe zadania, których 
wcześniej budżet nie obejmował. 

Więcej głosów Komisji Rewizyjnej nie było. 

W związku w powyższym Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys poddał pod 
głosowanie celem zaopiniowania projekt uchwały 

Komisja Rewizyjna: 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022 r. 

Komisja Rewizyjna w głosowaniu 3 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” oraz 2 głosami 
„wstrzymującymi się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w przedstawionym kształcie. 

Komisja Rewizyjna zakończyła posiedzenie. 

Komisja Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych oraz 
Porządku Publicznego kontynuowała posiedzenie.  

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Strategii Rozwiązywania Problemów 
Społecznych Miasta Ostrów Mazowiecka na lata 2023-2028. 

Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys zauważył, że w mieście  istnieje problem 
braku odpowiedniej ilości profesjonalnej opieki psychologicznej dla potrzebujących 
mieszkańców. 

Więcej głosów nie było. 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys poddał pod 
głosowanie celem zaopiniowania projektu uchwały: 

Komisja w głosowaniu 4 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” oraz 1 głosem 
„wstrzymującym się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w przedstawionym kształcie. 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia pracy Rady Miasta  
Ostrów Mazowiecka na 2023 r. 

Komisja w głosowaniu 5 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” oraz 0 głosów 
„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w przedstawionym kształcie. 

AD. 4  
Sprawy różne 



Radna p. Anna Krajewska zapytała o przyczynę niezrealizowanych inwestycji  
w 2022 r. 

Z-ca Burmistrza p. Daniel Choinka poinformował, że przesunięcie niektórych 
inwestycji jest związane z losowo występującymi przeszkodami. Zadania będą wykonane 
w 2023 r.  

Więcej głosów nie było. 

Na tym posiedzenie zakończono. 

Przewodniczący Komisji 

Waldemar Pałys 

Przygotowała: 

Katarzyna Kowalczyk – Pomoc Administracyjna (Stażystka). 


